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Vragen van het lid Agema (PVV) aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het bericht
«Artsenverzet om voorkeursbeleid».
(Ingezonden 26 november 2009)

1
Bent u bekend met het bericht
«Artsenverzet om voorkeursbeleid»1

en het feit dat meerdere patiënten in
het Deventer ziekenhuis opgenomen
moesten worden na het vervangen
van hun bloeddrukverlager door een
goedkopere variant?

2
Maakt u zich net als de Nederlandse
Vereniging voor Cardiologie (NVVC)
bezorgd over het vervangen van
geneesmiddelen door goedkopere
varianten terwijl die niet altijd
gelijkwaardig zijn?

3
Wat vindt u ervan dat zorgverzekeraar
Uvit de vervanging van
metoprololsuccinaat door
metoprololtartraat verplicht stelt?

4
Deelt u de mening dat Uvit hier zijn
zorgplicht verzaakt, door een
niet-gelijkwaardig vervangend
geneesmiddel verplicht te stellen?

5
Wat komt er in de praktijk terecht van
de afspraak dat de voorschrijver uit
medische noodzaak toch een
duurdere geneesmiddel mag

voorschrijven? Kunt u hiervan cijfers
overleggen?

6
Bent u bereid een onderzoek in te
stellen naar de gelijkwaardigheid van
goedkopere varianten binnen het
preferentiebeleid?

1 Metro, 25 november 2009.
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